

## **Anti-epidemic Offer**

This promotion starts from 1st March 2021 to 31st March 2021 (both dates inclusive) (“Promotion Period”):

1. To enjoy the Offers (as defined below), the merchant (“Merchant”) who subscribes to O2O DIY Solution - F&B Service Platform HEYPARK (“Service”), must successfully submit the required application documents and proofs (“Application Documents”) to Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (“HKT”) for application of a merchant account (“Merchant Account”) and approved by HKT during the Promotion Period. For details of the Application Documents, please visit [www.hktmerchantservices.com](http://www.hktmerchantservices.com).
2. The Merchant can enjoy a waiver of the subscription fee (per outlet) for four (4) consecutive months starting from the date of signing the Merchant Application Form (“Offer Period”) and a waiver of set-up fee of HK\$500 for the Service (collectively, “Offers”) during the Promotion Period. The Merchant is required to pay the platform and transaction fees as set out in the Merchant Application Form during the Promotion Period.
3. The Offers are limited to 500 quota only on a first-come-first-serve basis.
4. The process for merchants to join the platform can be completed in three days, subject to the integrity and completeness of the information provided by the merchant.
5. Each Merchant (counted by valid Business Registration Number of Hong Kong SAR, but inapplicable to Business Branch Registration number) is eligible to the Offers once only during the Promotion Period.
6. The Offers are subject to the terms and conditions of the Merchant Application Form ([www.hktmerchantservices.com](http://www.hktmerchantservices.com)) and the terms and conditions of the Service (<https://www.heypark.com/Terms>). HKT reserves the right to vary or cancel the Offers and/or amend or alter these terms and conditions at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of HKT shall be final and conclusive.
7. HKT reserves the sole right to approve or decline any application of the Merchant Account and is not obligated to provide any reason for rejection of the relevant application.
8. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version will prevail.

## 抗疫優惠

此優惠適用於 2021 年 3 月 1 日開始至 2021 年 3 月 31 日（包含首尾兩日）（「推廣期」）：

1. 在推廣期內，所有申請 O2O DIY 解決方案- 餐飲服務平台 HEYPARK（「服務」）的商戶（「商戶」）必須向香港電訊有限公司（「香港電訊」）遞交所需的申請文件及證明（「申請文件」）以申請商戶帳戶（「商戶帳戶」），並需獲得香港電訊批准。有關所需申請文件的詳情，請瀏覽 [www.hktmerchantservices.com](http://www.hktmerchantservices.com)。
2. 商戶可於推廣期內由簽署商戶申請表之日起計連續四（4）個月（「優惠期」）豁免服務月費（以每個商鋪計算），並可獲豁免有關平台設置費港幣 500 元（統稱「優惠」）。在推廣期內，商戶須繳付於商戶申請表所列明的平台及交易費用。
3. 優惠限額為 500 個，以先到先得為準。
4. 啟動服務時間將取決於實際情況及商戶提交文件之完整性而定。
5. 每個商戶（以香港特別行政區的有效商業登記號碼計算，但不適用於商業分行登記號碼）在推廣期內只可享用一次優惠。
6. 所有優惠均受商戶申請表 [www.hktmerchantservices.com](http://www.hktmerchantservices.com) 及服務條款及細則約束。有關服務詳情，請瀏覽 <https://www.heypark.com/Terms>。香港電訊保留權利隨時更改或取消優惠及/或修改或更改條款及細則而毋須另行通知。如有任何爭議，香港電訊保留最終之決定權。
7. 香港電訊保留批准或拒絕商戶帳戶申請的唯一權利，並無義務提供拒絕有關申請的任何理由。
8. 如本條款及細則中、英文版本有任何差異，以英文版本為準。